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Transportudvalget 
Folketinget 

Folketingets Transportudvalg har ønsket, at jeg i et kommende samråd besvarer føl
gende spørgsmål (TRU alm. del, samrådsspørgsmål AB): 

"På pressemødet om Togfond DK den 1. marts 2013 udtalte statsministeren på et 
spørgsmål om, hvorvidt finansieringen af Togfond DK bryder med regeringens for
sigtighedsprincip: "Nej, det gør vi ikke. Det kan man være helt sikker på. Det er 
penge, som vil rulle ind fra 2017 i forskellige forløb. Men det er klart, at vi bruger 
pengene, når vi har dem. Men de projekter der er tale om her, det er nogen man godt 
kan tilrettelægge ud fra de forløb, som vi forventer". Statsministeren udtaUe også, at 
"Det her det ændrer jo ikke ved de veje, som vi allerede planlægger, det ændrer ikke 
ved det almindelige budget til trafikinvesteringer. Det her det er oveni. Det er nye 
penge. Det er godt nok midlertidige penge, men det er nye penge og et temmelig 
stort beløb." På den baggrund bedes statsministeren redegøre for, hvordan regerin
gen vil finansiere det underskud på 18 mia. kr., der aktuelt ser ud til at være i Tog
fond DK som følge af de aktuelle meget lave oliepriser." 

Spørgsmål om Togfonden DK henhører under transportministeren, som også fidli-
gere har besvaret § 20-spørgsmål om sagen. 

Jeg skal på den baggrund anmode om, at samrådsspørgsmål AB stilles dl transport
ministeren som den ansvarlige ressortminister, j f Folkefingets forretningsorden § 8, 
stk. 6. 

Kopi af dette brev er sendt til Folketingets formand. 

Med venlig hilsen 

Helle Thorning-Schmidt 
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